
                                         Protokół  nr 15 

                             z   posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

                                  Rady Gminy Krzemieniewo  

                                    w dniu  11 stycznia 2016      

   

   

Dnia 11 stycznia  2016 o godzinie  15.00 otwarto posiedzenie Komisji Rewizyjnej .  

Przewodniczący komisji powitał zebranych i  zaproponował następujący porządek obrad. 

1.  Kontrola wydatków zrealizowanych w ramach funduszy sołeckich wsi w roku 2015.    

2. Informacja o dokonanych przez Wójta Gminy zmianach w budżecie gminy w roku 2016  

3. Wolne głosy i wnioski  

     

Lista obecności na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. Pkt1.  

Przewodniczący Komisji przedstawił przygotowane zestawienie zrealizowanych wydatków 

przez poszczególne wsie w ramach funduszy sołeckich. Omawiane zestawienie stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Z dokumentów wynika że w roku 2015 łączna 

wartość wydatków poniesionych w ramach funduszy sołeckich wyniosła 254.757,83 zł.  

Jednak nie wszystkie sołectwa zrealizowały planowane wydatki w 100 %.   

Na dzień 31.12.2015 roku najwięcej nie wykorzystanych  środków pozostało w następujących 

sołectwach   

Bojanice  -  kwota  4.828,10 zł ,                                                                                                          

Pawłowice – kwota 5.601,40 zł .  

Przewodniczący Komisji  wyznaczył dwóch radnych o osobach p. Michała Michalskiego              

i p. Krystian Dutkiewicza  do sprawdzenia  faktur ,dokumentujących poniesione wydatki                

z funduszy sołeckich.  W trakcie przeglądania faktur radni prosili o wyjaśnienia , których 

udzielała skarbnik gminy. Pytano miedzy innymi o protokoły z odbioru robót o charakterze 

inwestycyjnym . Wyjaśniono również radnym powody późnego dokonania płatności za 

budowaną scenę w Luboni.  

Radni którzy kontrolowali dokumenty , nie zgłosili uwag.   

 

Przewodniczący komisji przedstawił radnym informację o zebraniu sołtysów , które odbyło 

się w dniu 11  stycznia  2016,  na którym poruszano temat  prawidłowego wykorzystania 

środków funduszy sołeckich w roku 2016.  

 

Ad. Pkt.2  

Skarbnik gminy wyjaśniła , że w styczniu 2016 Wójt nie skorzystał ze swoich uprawnień i nie 

dokonywał żadnych zmian w budżecie gminy roku 2016.  

 

Ad. Pkt. 3  

W ramach wolnych głosów i wniosków poruszano następujące kwestie.  

1) Radny Krystian Dutkiewicz poruszył temat gruntów pod drogami i chodnikami , które                

w latach poprzednich zostały przypisane mieszkańcom w aktach notarialnych w części 

ułamkowej  i grunty te sprzedano osobom wraz  z mieszkaniami. Uważa , ze wówczas 

wykorzystano niewiedzę mieszkańców i nikt im tego dokładnie nie wytłumaczył jakie 

to będzie niosło dalsze konsekwencje.  Ludzie  nabyli lokale wraz z  częścią  

ułamkową dróg           w zupełnej niewiedzy . Z faktu tego wynikają dzisiejsze 

problemy . Ostatni problem jaki się pojawił na osiedlu Zakątek w Garzynie dotyczył  

braku odśnieżania tych odcinków dróg. 



Gmina nie odśnieża tych dróg  , również nie czyni tego agencja . Mieszkańcom tłumaczy się 

ten fakt tym, że są to grunty prywatne.  Uważa , że skoro gmina pomaga powiatowi i odśnieża 

drogi powiatowe nie otrzymując za to zapłaty z powiatu ,  to również ciągnik gminy mógłby 

odśnieżyć drogi na zakątku w Garzynie.  

 

2. Przewodniczący Komisji poinformował , ze zgodnie z obowiązującymi przepisami 

Komisja jest zobowiązana przedstawić radnym sprawozdanie ze swojej pracy w roku 2015. 

Oświadczył, ze takie sprawozdanie sporządzi i prześle drogą elektroniczną wszystkim 

członkom komisji . Jeżeli nie będzie uwag do przygotowanego sprawozdania, zostanie ono             

po 7 dniach wysłane do Przewodniczącego Rady Gminy.  

 

3.Przewodniczący komisji poinformował obecnych , ze zamierza wrócić do tematu 

pobieranych przez radnych diet. Uważa, że w najbliższych latach będzie rosła minimalna 

płaca, od której liczone są diety radnych. W związku z tym różnica w wysokości diet 

pobieranych przez przewodniczących  komisji a  radnych  będzie rosła.  

Uważa , że znacznie lepiej byłoby gdyby diety ustalono w formie miesięcznego ryczałtu 

ustalając równocześnie  zasady  potrącenia diety na wypadek nieobecności radnego. 

Stosowne propozycje w tym temacie zostaną przygotowane i przedstawione na najbliższym 

posiedzeniu.   

 

Z uwagi na wyczerpanie tematów Przewodniczący Komisji ustalił , że kolejne posiedzenie 

odbędzie się w dniu 08 lutego 2016 o godzinie 15.oo Tematem posiedzenia będzie kontrola 

dotacji udzielonych do klubów sportowych w roku 2015 i kontrola sprawozdań końcowych         

z rozliczenia tej dotacji.  

 

Wnioski z posiedzenia komisji stanowią załącznik nr 3 do protokólu.  

 

Protokołowała D.A                   Przewodniczący Komisji  

                                                            (-) Marek Garbacz……………………..  

                           

 

                         (-) Krystian Lewandowski ………………………………….. 

                          (-) Krystian Dutkiewicz ……………………………………….. 

                          (-) Mirosław Krysztofiak ………………………………………. 

                          (-)Michał Michalski ………………………………………………… 

                          (-) Henryka Przybylska ………………………………………… 

 

     

 


